



ERKLÄRUNG ZUR EINHALTUNG DES PROPOSITION 65 SAFE DRINKING WATER AND TOXIC ENFORCEMENT ACT

Datum: 01.09.2025

Hiermit bestätigen wir, dass wir bei der Herstellung / Weiterverarbeitung unserer Produkte bestehend aus Polyurethan keine Substanzen bewusst einführen, die in dem Proposition 65 Safe Drinking Water and Toxic Enforcement Act gelistet sind.

DECLARATION OF COMPLIANCE TO PROPOSITION 65 SAFE DRINKING WATER AND TOXIC ENFORCEMENT ACT

Date: September 01st, 2025

We hereby confirm that we do not knowingly introduce any substances listed in Proposition 65 Safe Drinking Water and Toxic Enforcement Act into the manufacture/processing of our products consisting of polyurethane.

NK Kunststofftechnik GmbH

Dominique Habekost

Diese Erklärung wurde elektronisch erstellt. Sie gilt daher ohne Unterschrift als Verpflichtungserklärung.

NK Kunststofftechnik GmbH übernimmt die volle Haftung für diese Erklärung in der Form, als hätte NK Kunststofftechnik GmbH sie handschriftlich unterzeichnet.

This declaration has been completed electronically. It is valid without signature as a commitment. NK Kunststofftechnik GmbH takes the complete responsibility for this declaration as it would be signed handwritten.